

Title (en)

LOCKING DEVICE FOR THE STEERING SHAFT OF A MOTOR VEHICLE.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM SPERREN EINER KRAFTFAHRZEUGLENKSPINDEL.

Title (fr)

DISPOSITIF DE BLOCAGE DE L'ARBRE DE DIRECTION D'UN VEHICULE A MOTEUR.

Publication

**EP 0110907 A1 19840620 (DE)**

Application

**EP 83901594 A 19830519**

Priority

DE 3219334 A 19820522

Abstract (en)

[origin: EP0095146A1] Device for stopping the rotation motion of the steering shaft (1) of a motor vehicle, the device being comprised of a locking bolt (4) actuated by a lock, which bolt is, in its locking position, arranged in the opening (3) of a protuberant part integral with the steering shaft. On both sides of said protuberant part (2a-d) and in the opening area (3) there are arranged fixed parts (5) of the vehicle which are also provided with openings (5a-5b) allowing the passage of the bolt (4). In the locking position, said openings (3, 5a, 5b) are in alignment.

Abstract (fr)

Dispositif d'arrêt du mouvement rotatif de l'arbre de direction (1) d'un véhicule à moteur, ayant un verrou d'arrêt (4) actionné par une serrure, verrou qui, dans sa position d'arrêt, est disposé dans l'ouverture (3) d'une partie en saillie solidaire de l'arbre de direction. Sur les deux côtés de ladite partie en saillie (2a-d) et dans la zone de l'ouverture (3) se trouvent des parties fixes (5) du véhicule qui présentent aussi des ouvertures (5a-5b) permettant le passage du verrou (4). Dans la position d'arrêt lesdites ouvertures (3, 5a, 5b) sont alignées.

IPC 1-7

**B60R 25/02**

IPC 8 full level

**B60R 25/021** (2013.01)

CPC (source: EP)

**B60R 25/021** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

FR GB

DOCDB simple family (publication)

**EP 0095146 A1 19831130; EP 0095146 B1 19850918;** DE 3219334 A1 19831124; DE 3219334 C2 19850509; EP 0110907 A1 19840620; ES 523003 A0 19840301; ES 8402775 A1 19840301; JP S59500859 A 19840517; WO 8304227 A1 19831208

DOCDB simple family (application)

**EP 83104949 A 19830519;** DE 3219334 A 19820522; EP 8300126 W 19830519; EP 83901594 A 19830519; ES 523003 A 19830520; JP 50170583 A 19830519